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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012.
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a z
Igazságügyi Minisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Lehetséges, hogy a külföldi állampolgárok nagyszámban megúszhatják a b űnügyi
költségek megfizetését? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az utóbbi időben ellentmondásos információk jutottak el hozzám a nem magyar állampolgá r

bűnelkövetőket terhelő bűnügyi költségek behajtásával kapcsolatosan . Felmerült ugyani s

annak a gyanúja, hogy a büntető eljárás során keletkezett, állam által megel ő legezett bűnügy i

költségeket a nem magyar állampolgárok esetében nagyon alacsony hatásfokkal tudjá k

behajtani, sokszor talán meg sem kísérlik az el őre látható nehézségek miatt .
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A fentiek miatt kérdezem Miniszter Urat, hogy a nem magyar állampolgárokkal szembe n

megállapított bűnügyi költségeket milyen arányban sikerült behajtania a magya r

hatóságoknak ?

Amennyiben beigazolódik, hogy jelent ős eltérés mutatkozik a nem magyar és a magyar

állampolgárokkal szemben kiszabott b űnügyi költségek behajtásának hatékonyságában, mi t

kívánnak tenni, hogy ezt a problémát kiküszöböljék ?

Budapest, 2017 . február 27 .

Tisztelettel,

dr. Staudt Gábor

Jobbik Magyarországért Mozgalom
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